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To:

I SAE is.IEEE)EET @ minvws. ni]
From: 5.1.2e )

Sent: Sat 11/28/2020 5:49:29 PM

Subject: FW: inkoopplan antigeentesten 10M

Received: Sat 11/28/2020 5:49:29 PM

Ter info en niet ter verdere verspreiding!

van:[IEEE BEE iow nl
Datum: zaterdag 28 nov. 2020 6:48 PM

Aan:EET<HEEEEDE@ mindz ul
Onderwerp: RE: inkoopplan antigeentesten 10M

Dank iEdhelder.

Ik zal een afspraak plannen. Dan lopen we dit door en dan wil ik ook graag bespreken tot waar we gaan in het proces van

vraag en antwoord en heen en weer argumenteren. Ik begrijp het goed, en respecteer de professionaliteit van de inkopers,
maar ik wil ook gewoon bestellingen zien, die op tijd arriveren. Dat is de professionaliteit van beleid en politieke
besluitvorming, die ook belangrijk 1s.

Groote. JERE

Van: EES@ minbzic o>
Datum: zaterdag 28 nov. 2020 4:46 PM

Aan:EE EEa winvws ut
Onderwerp: FW: inkoopplan antigeentesten 10M

5.1.2

Naar aanleiding vanjouw mail over (zorg over) inkoop antigeentesten,
stuur ik jou het inkoopplan en mijn reactie daarop aon CE
Hiermee probeer ik heel transparant aan te geven wat wordt gedaan en hoe ik stuur.

7.0 hoopte ik recht te doen aanjouw verzoek/opdracht om elke maand te zorgen voor 10 mn antigeentesten.
Het helpt mij wel als ik dan een concrete reactic hierop krijg van hen en niet een algemene zorg.

Die reactie kreeg ik helaas (nog) niet.

Mijn voorstel 1s dat 1k er nog eens precies metjouw team doorheen loop.
Dan zetten we (mogelijke) zorg om tot concrete acties.

5.1.2e

Van: EEEDI  winbzicul>
Datum: woensdag 25 nov. 2020 12:45 PM

Aan:IREEE minvws ob. IIEEEEDNR)BEESi mins o>,
WEEN)<I )minvws.nl>
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Onderwerp: FW: inkoopplan antigeentesten 10M

Hierbij de info over de inkoop van antigeentesten.

Datum: woensdag 25 nov. 2020 12:03 PM

Aan: f@lchulpmiddelen.nl>

Onderwerp: RE: inkoopplan antigeentesten 10M

Dank voor dit plan/overzicht.
Akkoord om aldus te handelen.

Paar punten van aandacht daarbij:
. Niet wachten tot januari met inkoop, maar in december die stappen zetten.

. De EU optie nu wel oppakken en uitzoeken hoe die kan helpen en wat daarvoor nodig is.

Zodat we het kunnen activeren zodra dat nodig is. Beginjanuari maken we die balans op.

. Doorloop tot 1 juli.

. Ja m antigeenwerkgroep met/zonder vraag voorleggen.

. We moeten zelf een voorstel voor prijsbepaling moeten doen. Dus graag jullie voorstel daartoe.

Inmiddels worden al inkoopbeslissingen genomen om het tempo erin te houden. Fijn!
Mijn verzoek is dat tempo er stevig in te houden en niet te wachten met inkooporders.
Tot slot, zoals besproken gebruik ik dit plan en mijn reactie als terugkoppeling naar VWSbeleid.

5.1.2e

va:EEEpmddelen n>
Datum: dinsdag 24 nov. 2020 10:50 PM

Beste EREadhierbij zoals hesproken een iets korter inkoopplan voor 10M testen per maand.

Er zijn 3 inkooproutes:
1% validatieronde: 5 gevalideerde leveranciers, waarvan 4 leveraniers grote hoeveelheden kunnen leveren, 2 met en 2 zonder

apparaat.

2° validatieronde uit VWS aanbesteding: Validaties afgerond in december, 6 leveranciers die grote hoeveelheden kunnen leveren, 3

met en 3 zonder apparaat.

Europese inkoopronde: EIENheeft 3M aangegeven.

Leveranciers die een contract met ons hebhen moeten minimaal 1M testen per maand kunnen leveren.

Na het afronden van de 2° validatieronde kunnen we minicompetities starten met de leveranciers uit 1° en 2° ronde. In totaal dus

10 leveranciers die grote hoeveelheden (>1M per maand) kunnen leveren. Alles opgeteld geven de leveranciers aan maximaal 26M

antigeentesten te kunnen leveren.

De opdracht is vanaf januari 2021 10M antigeentesten te sourcen:
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Ons voorstel is als volgt:

Januari:

1° ronde: al 4M orders de deur uit

2° ronde: Alle leveranciers weten al dat ze in januari 1M testen moeten leveren (als ze door validatie komen, maar gezien de

aangeleverde data is dat geen probleem): 6M orders staan gepland eind dec. Omdat we rekening willen houden met

opstartproblemen gaan we in januari 2M testen extra kopen bij Abbott en Roche, hier maken we volgende week orders voor. In

totaal komen we op 12M

EUR ronde: Gebruiken we als back-back-up

Vanaf Februari:

1° ronde: al 2M orders de deur uit

1% en 2° ronde: 6-8M sourcen vanuit minicompetitie (we hebben vanuit januari nog 2M over)
EUR ronde: Gebruiken we als back-back-up

We begrijpen dat het Europees inkopen wenselijk is vanuit politiek oogpunt. Echter zou het ook moeilijk te begrijpen zijn voor de

nu geselecteerde leveranciers als VWS zich eerst commiteert aan deze leveranciers en dan vervolgens andere leveranciers toelaat

via een ander kanaal. Dat geeft voor de toekomst geen vertrouwen richting de leveranciers en we moeten nog het eea kopen.

Daarnaast hebben de leveranciers die we zelf hebben gecontracteerd een vrij stevig contract met goede voorwaarden, die

aangepast zijn op onze situatie, voor de Europese sourcing heb ik daar geen zicht op.

Als middenweg zouden we het Europese gebeuren als back-up scenario willen inzetten, dit levert maximaal comfort. Mogelijk

moeten we dan wel wat verwachtingenmanagement doen richting Europa:’ We denken het in NL goed op orde te hebben, maar

mocht het anders lopen maken we er graag gebruik van, we laten zo spoedig mogelijk weten, want we willen ook niet onnodig

testen kopen die anderen hard nodig hebben. of iets van die strekking.

Markt analyse:

-We horen uit de markt dat ziekenhuizen buiten ons om bij de leveranciers bestellen ivm de prijs.

-We hebben 23 aanbiedingen gehad voor de aanbesteding
-We krijgen nog regelmatig emails van leveranciers die miljoenen testen kunnen aanbieden en het jammer vinden de aanbesteding

gemist hebben.

Concluderend: We krijgen geen signalen van grote krapte in de markt.

Graag horen we je akkoord op ons plan, ondertussen gaan we vast door met de voorbereidingen.

We hebben nog nodig:

-Tot wanneer moeten we 10M sourcen? Ons voorstel zou zijn om tot juni 2021 te doen en rond april 2021 een evaluatie van de

afnames te doen en evt. weer een minicompetitie op te starten.

-We moeten nog de verdeling weten tussen met en zonder apparaat, deze vraag leggen we neer bij de antigeenwerkgroep

-Er moet nagedacht worden over het toewijzen van testen, ivm het prijsverschil. We zien dat de huidige goedkope testen verreweg

het populairst zijn.

Met vriendelijke groet,

Landelijk Consortium Hulpmiddelen
Team-lead LAB nationaal inkopen Corona-crisis

IEEESE:  chulpmiddelen.nl
Algemene inkoopvragen: Ichulpmiddelen.nl


